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 Министар за повратак и заједнице у косовској влади Далибор Јевтић изјавио је данас
да се нико од посланика Српске листе није вратио у косовски парламент и да неће
подржати најављено формирање косовске војске.

  

  Јевтић је у изјави новинарима у Приштини рекао да нико од српских посланика не
учествује у раду Скупштине Косова, а да политички покрети из централне Србије,
тврдњом у супротно, показују да ништа не знају ни о Србима ни о политичкој ситуацији
на Косову.   

- �Они који не знају, не познају живот Срба на овим просторима не би требало да о
нашим животима и раду говоре, тако ће нам учинити највећу услугу. Позивам их да
престану да се баве оним темама за које немају никаква сазнања и о темама о којима као
таквим ништа не знају - истакао је Јевтић.

  

�Српска листа, како је навео, још није променила став у вези учешћа у косовским
институцијама и тај став се неће променити док год се не испуни минимум захтева, а то
је пре свега формирање Заједнице српских општина (ЗСО) у складу са бриселским
договором.

  

Разговори о повратку у парламент

  

- �Српска листа се још није вратила у косовске институције, ми о томе разговарамо и то
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није тајна, наши ставови су јасни. Желимо ЗСО оно што јесте суштина да помогне живот
пре свега српског народа, али и свих других грађана. Желимо да се то питање не
претвори у форму него да садржи суштину и на томе ћемо инсистирати. Близу смо
решења али договор још увек није постигнут, радимо на томе� -рекао је он.

  

Јевтић је запитао да је ли је неко видео било ког српског посланика на седници
Скупштине Косова и да ли је било ко видео српског посланика да гласа и учествује у
раду Скупштине Косова.

  

Он је поновио раније изречен став у вези са формирањем косовске војске истакавши да
Српска листа није променила став у вези са овим питањем и да су за њих важнија
економија и повратак расељених.

  

- �Онај новац који би се уложио у војску Косова треба да се уложи у развој економије и
процес подршке повратка расељених лица. За Српску листу су ово вазнија питања од
питања формирања војске Косова. На томе ћемо инсистирати - казао је Јевтић.

  

(Танјуг)
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